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Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Irtják-e a parlagfüvet a megszüntetett vasúti szárnyvonalak mentén?” címmel a
Házszabály 91 . § (1) és (2) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Kóka Jáno s
gazdasági és közlekedési miniszterhez . Kérdésemre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az idei évben a kormány számos vasúti szárnyvonalat szüntetett meg. E szárnyvonalaknak, a
hozzájuk tartozó műtárgyaknak és környezetüknek a védelme, gondozása azonban továbbra i s
elvégzendő fontos feladat . A vasúti pályák mentének környezete a parlagfű egyik
leggyakoribb előfordulási helye, amelynek irtására törvény kötelezi a földterület használóját .

Tisztelt Miniszter Úr !

A megszüntetett vasúti szárnyvonalak mentén, az azokhoz tartozó földterületeken a MÁ V
továbbra is teljesíti-e a parlagfű-mentesítésre vonatkozó törvényi kötelezettségét?

Várom Miniszter Úr válaszát !

Budapest, 2007 . szeptember ~ó.

dr. Áder Jáno s
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